
SEJA OBČINSKE KONFERENCE ZSMS

Premalo povezave v organizaciji mladih
Kadrovske izpopolnitve so bile najpomembnejša
točka dnevnega reda druge seje konference občin-
ske organizacije ZSMS Ljubljana Center. Namesto
Marka Goloba, ki je odšel na drugo dolžnost so za
predsednika izvolili Jožeta Kolariča.

Novi člani predsedstva OK
ZSMS so Lili Kranjc, Marko
Šabec in Milena Vodopivec.
Novi člani konference občin-
ske organizacije pa so poleg
Jožeta Kolariča še Alenka
Tomšič in Barbara Šinigoj.

Na seji so sprejeli finančno
poročilo za leto 1986 in finanč-
ni načrt za leto 1987.

Na kratko so spregovorili o
problematiki mladinske orga-
nizacije v naši občini. Menili
so, da bi morali mladi name-
niti več svojega prostega časa

za delovanje v mladinski or-
ganizaciji. V združenem delu
je po razpoložljivih podatkih
približno 175 osnovnih orga-
nizacij, vendar jih aktivno de-
luje komaj 35.

Mladi niso pripravljeni de-
lati na tem področju predv-
sem iz osebnih razlogov. Mož-
no se ukvarjajo z eksistenčni-
mi problemi, prizadevajo si
napredovati v službi ali pa
imajo obveznosti v lastnih
družinah. Zelo akutni so sta-
novanjski problemi. Osnovne

organizacije mladih v združe-
nem delu so tudi slabo pove-
zane med seboj pa tudi z vod-
stvom mladine v občini nima-
jo dovolj tesnih stikov. Vod-
stvo občinske mladine pa
spet ni tisto, ki naj bi mladim
določalo kaj in kako naj dela-
jo. V tem primeru bi postala
mladinska organizacija pre-
več forumska, kar so tudi že
zdaj očitki na ryeno delo-
vanje.

Janko Rednak, predsednik
občinske konference SZDL je
v svojem pozdravnem nago-
voru izrazil željo, da bi se z
mladimi čimprej srečali ob
konkretnih problemih zlasti
pa, da bi čimprej zagotovili
prostor za kulturno delovanje
mladih.


